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ادامه گفتوگوها با 1+5 بهمن ماه در استانبول

دبير شوراي عالي امنيت ملي كشورمان از ادامه گفتوگوها با 1+5 در بهمن ماه و در استانبول خبر داد و تصريح كرد كه

ايران گفتوگو را در چارچوب راهبرد دو مسيره (فشار و مذاكره) نميپذيرد.

خبرگزاري فارس: دبير شوراي عالي امنيت ملي كشورمان از ادامه گفتوگوها با 1+5 در بهمن ماه و در استانبول خبر داد و تصريح كرد
كه ايران گفتوگو را در چارچوب راهبرد دو مسيره (فشار و مذاكره) نميپذيرد.

به گزارش خبرنگار انرژي هستهاي خبرگزاري فارس، سعيد جليلي امروز (سهشنبه) پس از پايان نشست ژنو 3 با اشاره به چند دور
گفتوگوهاي طي ديروز و امروز برگزار شده، اظهار داشت: در چند دور گفتوگويي كه امروز پايان پذيرفت، نتيجه گفتوگوها اين شد

كه گفتوگو براي همكاري حول نقاط مشترك ادامه پيدا كند.
وي افزود: اين موضوعي بود كه هيئت ايراني بر آن تأكيد داشت و در پايان گفتوگوها نيز اين تصميمي بود كه به طور مشترك با
طرف مقابل گرفته شد كه ما گفتوگوها را صرفاً براي همكاري حول نقاط مشترك مورد نظر طرفين ادامه ميدهيم و بر اين مبنا
اميدواريم طرف مقابل هم بر اين توافقي كه امروز كردند و اين موضعي كه اعلام شد ثابت بمانند و بتوانيم گفتگوها را براساس قراري

كه گذاشتيم احتمالاً در بهمن ماه در استانبول بر اين مبنا ادامه دهيم.

* ايران گفتوگو را در چارچوب راهبرد دو مسيره نميپذيرد
وي در پاسخ به اين سؤال كه با توجه به اينكه غربيها قبلا گفتند مذاكره را در چارچوب مسير دوسويه فشار و مذاكره دنبال ميكنند آيا
الان از سياست خود منصرف شدهاند؟ اظهار داشت: درنامهاي كه در تير ماه براي خانم اشتون نوشته بودم يكي از سؤالات اساسي ما
همين بود كه آيا بر اين راهبرد كماكان مصر هستيد؟ و اگر ميخواهيد اين راهبرد را ادامه دهيد گفتوگو در اين چارچوب ممكن

نيست.
جليلي تصريح كرد: ما گفتوگو را در چارچوب راهبرد دو مسيره نميپذيريم و آن را نفي ميكنيم. اين سؤال اساسي بود كه ما داشتيم

و در اين گفتوگوها نيز مطرح كرديم. آنها در مطالبشان عنوان كردند كه ميخواهند گفتوگو را براي همكاري داشته باشند.
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